



GENESTRA BRANDS

Mag Cal Plus

CALCIUM-MAGNESIUM SUPPLEMENT

NPN 80034964

Calcium intake when combined with sufficient vitamin D, a healthy diet, and regular exercise, may reduce the risk of developing osteoporosis. Helps normal growth and development. Helps in tissue formation and to maintain proper muscle function.

90 Tablets

EACH TABLET CONTAINS:

Vitamin D (cholecalciferol)	2.5 mcg / 100 IU
Niacinamide	6.25 mg
Vitamin B ₆ (pyridoxine hydrochloride)	2.5 mg
Calcium (calcium aspartate/carbonate)	100 mg
Magnesium (magnesium aspartate/oxide)	150 mg
Valerian (<i>Valeriana officinalis</i>) Root	.30 mg

Non-Medicinal Ingredients: Cellulose, croscarmellose sodium, magnesium stearate, silica, hypromellose, glycerin

v2.0 **204**

BARCODE LOCATION
883196 10331

Tirer ici pour voir le texte en français

Recommended Adult Dose: Take one tablet three times daily with meals, a few hours before or after taking other medications, or as recommended by your healthcare practitioner.

Risk Information: If symptoms persist or worsen, consult your healthcare practitioner. Consumption with alcohol, other medications or natural health products with sedative properties is not recommended. Some people may experience drowsiness. Exercise caution if operating heavy machinery, driving a motor vehicle or involved in activities requiring mental alertness within two hours of consumption. Some people may experience diarrhoea. **Guaranteed** to contain no added wheat, yeast, gluten, soy, artificial colouring or flavouring or dairy products. **Quality Assurance:** Safety-sealed for your protection and for product freshness. Do not use if outer seal is missing or broken. Store in a cool, dry place.

Seroyal Seroyal International
490 Elgin Mills Rd E,
Richmond Hill, ON L4C 0L8

CHAQUE COMPRIMÉ CONTIENT :

Vitamine D (cholécalférol)	2,5 mcg / 100 UI
Niacinamide	6,25 mg
Vitamine B ₆ (chlorhydrate de pyridoxine)	2,5 mg
Calcium (aspartate/carbonate de calcium)	100 mg
Magnésium (aspartate/oxyde de magnésium)	150 mg
Racine de valériane (<i>Valeriana officinalis</i>)	30 mg

Ingrédients non médicinaux : Cellulose, croscarmellose de sodium, stéarate de magnésium, silice, hypromellose, glycérine

Seroyal Seroyal International
490 Elgin Mills Rd E,
Richmond Hill, ON L4C 0L8

**GENESTRA BRANDS**

Mag Cal Plus

SUPPLÉMENT DE CALCIUM-MAGNÉSIUM

NPN 80034964

La consommation de calcium, lorsqu'elle s'accompagne d'un apport suffisant en vitamine D, d'une alimentation saine et de la pratique régulière d'une activité physique, peut réduire le risque d'ostéoporose.

Aide à la croissance et au développement normaux. Aide au bon fonctionnement des muscles et favorise la génération des tissus.

90 Comprimés

Posologie pour adultes : Prendre un comprimé trois fois par jour aux repas, quelques heures avant ou après avoir pris d'autre médicaments, ou selon l'avis de votre praticien. **Mention des risques :** Si les symptômes persiste ou s'aggravent, consultez votre praticien. La consommation de ce produit en association avec des breuvages alcoolisés, ou tout autre médicament ou produit de santé naturel ayant des effets sédatifs est déconseillée. Certaines personnes pourraient éprouver de la somnolence. Faire preuve de prudence si vous conduisez de la machinerie lourde ou tout autre véhicule motorisé, ou si vous participez à une activité qui nécessite de la vigilance mentale dans les deux heures suivant la prise de ce produit. Certaines personnes peuvent souffrir de diarrhée. **Contenu garanti :** Sans addition de blé, de levure, de gluten, de soja, de colorants ou d'arômes artificiels ou de produits d'origine laitière. **Qualité assurée :** Emballage scellé pour votre protection et pour préserver la fraîcheur du produit. Ne pas utiliser si le sceau de sécurité entourant le bouchon est absent ou brisé. Conserver dans un endroit frais, à l'abri de l'humidité.